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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА 
И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

 
ПРОТОКОЛ № 8 

 

 
от заседанието на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. 
„Московска“ № 33. 

 
 
 
 

Днес, 12.06.2024 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.     

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 
общински съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

 

 Отсъстват Васил Драганов, Борис Бонев, Стефан Спасов и Георги Георгиев. 

За присъствалите на заседанието общински съветници- членове на Комисията се 
води присъствен лист, който е приложен към Протокола- Приложение № 1. 

За присъствалите на заседанието на Комисията граждани, представители на 
юридически лица, на институции и журналисти се води отделен списък, който също е 
приложен към документите на заседанието. 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията.  

Севделина Петрова предлага т. 8 и т. 18 да се отложат- да отпаднат от дневния 
ред, тъй като нямат становища от ПК по ООСЗГ- отложили са ги за представяне на 
становища, а ПК по Архитектура е Водеща Комисия. 

Председателя на Комисията предлага също след т. 22, Кмета на район „Средец“ да 
запознае Комисията с  констатирани незаконен ремонт на съществуваща сграда с 
идентификатор 68134.100.338.3 и поставен незаконен преместваем обект- декинг в район 
„Средец“. 

Председателя Петрова предлага също в т. Разни да запознае членовете на 
Комисията със постъпилите възражения по списъците на райони „Люлин“, „Сердика“ и 
„Надежда“ на картотекираните лица, които имат право да бъдат настанени под наем през 
2024 г., като за по- голяма оперативност да бъде създадена Работна група, която да разгледа 
възраженията и да се произнесе и да бъде внесен доклад в СОС, за да се изпълни процедурата. 

Росица Николова предлага точките на районните кметове да бъдат разгледани в 
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началото, за да не чакат и да  могат да се върнат в районите си и да работят. 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред, без т. 8 и т. 
18  и заедно с изслушването на Т. Трайков и с разглеждането в т. Разни да се сформира 
Работна група за разглеждане на възраженията, както следва: 

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

      
      
     Въз основа на гласуването комисията реши: 
 
 

     Приема дневния ред за заседанието на комисията, без т. 8 и т. 18 и заедно с 
изслушването на Т. Трайков и с разглеждането в т. Разни да се сформира Работна група за 
разглеждане на възраженията. 

 
 
     
     Приетият дневен  ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 
 

По т. 1. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 2. от дневния ред: 

Грети Стефанова  пита вносителя има ли одобрен и съгласуван проект за 
прокопаването на канала, на което Здравков отговаря, че са поискали становище от 
„Напоителни системи“ и те са дали положително становище. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 
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АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Финанси и бюджет, които подкрепят 
доклада с предложения проект за решение. 

3. Доклада е разпределен за разглеждане и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 3. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 4. от дневния ред: 

Росица Николова казва, че не е било качено предложението за плана, не се е запознала и 
не може да вземе отношение, а темата за далекоперспективните зони е важна. 

Войслав Тодоров казва, че не е добре аргументиран доклада и няма да подкрепи. 

Здравко Здравков казва, че в ПК по Екология вчера не е приет доклада, искали са данни 
за инженерните мрежи и растителността. 

Севделина Петрова предлага доклада да бъде отложен за представяне на тези 
документи. 

1. Комисията отлага доклада за следващо заседание, като ще се произнесе по него 
след подробно запознаване с проекта и след представяне на информация от вносителя, 
касаеща инженерните мрежи и растителността. 

Поименното гласуване за отлагането на доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които не подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 5. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  
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СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 6. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - Против За За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 7. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За          Възд. се - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - Възд. се За За - 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 2 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 8. от дневния ред: 

1. Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 
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АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които отлагат доклада за представяне на становище по него от Кмета на 
СО. 

По т. 9. от дневния ред: 

Войслав Тодоров задава въпрос към Здравков и пита защо на мястото на озеленяване 
и трафопост се предвиждат 5 блока, на което вносителя отговаря, че изпълнява закона и 
доклада е придружен със становища на съответния районен кмет. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - Против За За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, земеделие 
и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 10. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 11. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 
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АННА  
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - Възд. се - За - 
ЗА 10 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 12. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За - За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 13. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За - За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 14. от дневния ред: 

Гергин Борисов се изказва по повод запазването на регулационната възможност. 

Здравко Здравков  предлага да се отложи доклада и следващия път да бъде поканен 
Братоев и да се изясни.  Или да се поиска писмено становище. 

Севделина Петрова казва, че е по- добре писмено становище от „Метрополитен“. 

1. Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне от 
вносителя на становище по проекта от „Метрополитен“ ЕАД.  

Поименното гласуване за отлагане на доклада  е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 
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АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За - За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 15. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За - За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

      По т. 16. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За - За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 17. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - Против - За - 
ЗА 10 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ Няма 
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2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 18. от дневния ред: 

1. Комисията отлага доклада, като ще се произнесе по него след представяне на 
становище от ПК по ООСЗГ. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които отлагат доклада за представяне на становище от Кмета на район 
„Овча купел“. 

По т. 19. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

За За За - За - За - 
ЗА 11 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

3.Доклада е разпределен за разглеждане  и в ПК по Инженерна инфраструктура и 
енергийно планиране, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 20. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Опазване на околната среда, 
земеделие и гори, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 
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По т. 21. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие, които подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 22. от дневния ред: 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения от вносителя коригиран проект за 
решение с вх. № СОА24-ВК08-3270/7/10.06.2024 г, като предлага в него да бъдат отразени 
допълненията, съгласно становището на Иван Василев- Заместник кмет на СО и Здравко 
Здравков- Главен архитект на СО, с вх. № СОА24-ВК08-3270/3/08.05.2024 г. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За Възд. се За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

 

Както бе прието от Комисията в началото на заседанието,  Трайчо Трайков 
запознава Комисията с констатираните нередности- изкоп, който излиза извън тези 
дейности, като казва, че са съставени 3 бр. Констативни акта, че сградата не може да се 
разширява, а декинга е преместваем обект, който е поставен в частен имот, а сградата е 
паметник на културата. 

Иван Сотиров казва, че е направил снимки от които ясно се вижда, че има сериозни 
изкопи и бетони и конструктивни железа са положени и пита това ремонт ли е. 

Трайчо Трайков казва, че всичко е констатирано и район „Средец“ е изряден. 

Арх. Янка Сачкова /външен експерт/изразява мнение, като казва, че скицата не е 
вярна и имат право на ограда. На ул- „Гурко“ е открита гробница, която е само маркирана и не 
бива в тази зона да се намесваме- НИНКН и археолозите трябва да се произнесат. 

Здравко Здравков дава предистория и казва, че проекта трябва да бъде съгласуван 
с НИНКН. Настоява да се издадат констативни актове от район „Средец“ и да се спре 
строителството. 

Л. Радева казва, че след като има изкоп какво е предприел района или е предприел 
действия, които не се изпълняват. 

Иван Сотиров счита, че по смисъла на ЗУТ това не може да е ремонт. 

Трайчо Трайков казва, че за изкопа са дали предписание и са му докладвали, че вече е 
отстранен, още тече срока, а за подиума е съставен  Констативен протокол и след като 
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изтече срока ще изпрати по компетентност. 

Весела Тончева казва, че там е имало табела с невярно съдържание и района трябва 
да я отстрани. Казва, че там се предполага друг тип обект. 

Иван Сотиров предоставя на вниманието на членовете снимков материал и иска да 
се направи експертиза. 

Войслав Тодоров предлага да се поиска становище от Главния архитект на СО. 

Здравко Здравков възразява, като казва, че  длъжностните лица по районите са 
компетентни, от НАГ са написали 7 писма до район „Средец“ и апелира района да си свърши 
работата и да състави констативни актове и той ще издаде заповед. 

Диана Тонова предлага Кмета на район „Средец“ да състави Констативните актове 
и да ни ги предостави, за да можем да преценим. 

Севделина Петрова се обръща към Трайчо Трайков да представи в Комисията 
съставените Констативни актове и да ни информира за предприетите действия от 
района. 

 

По т. 23. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 
становището на Иван Василев- Заместник кмет на СО и Здравко Здравков- Главен архитект 
на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За  Против За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2.Доклада е разпределен за разглеждане в ПК по Финанси и бюджет, които подкрепят 
доклада с приложения нов проект за решение, съгласно становище вх. № СОА22-ВК08-
8202/4/10.05.24 г. от Ив. Василев – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО. 

3. Доклада е разпределен за разглеждане и в ПК по Икономика, собственост и дигитална 
трансформация, които ще се произнесат с отделно становище. 

По т. 24. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 
да бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Иван Василев- 
Заместник кмет на СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 
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По т. 25. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

  По т. 26. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 27. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 
да бъдат отразени измененията, съгласно становището на Иван Василев- Заместник кмет 
на СО и Здравко Здравков- Главен архитект на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 28. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 
становището на Иван Василев- Заместник кмет на СО и Здравко Здравков- Главен архитект 
на СО. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 



12 

 

АННА  
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 13 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 29. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 30. от дневния ред: 

Грети Стефанова предлага срока за отдаването под наем да се намали на 5 години, 
като смята, че така е по- рентабилно. 

А. Стойкова казва, че инвестициите, които трябва да се направят са големи и 
затова срока е на 7 години. 

Войслав Тодоров се присъединява към предложението на Грети Стефанова срока да 
бъде намален и да стане за 5 години. 

Гласува се направеното предложение срока за отдаване под наем да бъде за 5 години: 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Против За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

Против Против Против - За За За - 
ЗА 8 

ПРОТИВ 4 

ВЪЗД. СЕ Няма 

В резултат на проведеното гласуване, Комисията приема предложението срока за 
отдаване под наем да бъде за 5 години. 

Гласува се доклада в неговата цялост, заедно с приетото вече по- горе 
предложение: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага 
да бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Иван Василев- 
Заместник кмет на СО. Комисията предлага също срока за отдаване под наем да бъде за 5 
години. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 
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АННА  
СТОЙКОВА 

ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 31. от дневния ред: 

Росица Николова предлага да се допълни в конкурсното условие на проекта, че нямат 
право в близост до образователна инфраструктура. В последствие след извършен анализ с 
Главния архитект се оказва, че няма как да се допълни такова конкурсно условие и Николова 
оттегля предложението си. 

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като предлага да 
бъдат отразени измененията и допълненията, съгласно становището на Иван Василев- 
Заместник кмет на СО и Здравко Здравков-  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

    По т. 32. от дневния ред: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 33. от дневния ред: 

Лорита Радева има възражения по относното“ на доклада и то трябва да е 
провеждане на разговори, а не придобиване на имоти. 

Христо Копаранов казва, че е важно какво пише в проекта за решение, а „относното“ 
е избор на вносителите. 

Любо Стефанов от ГИ „Княжевец“ подкрепя идеята. 

Христина Петрова отправя 2 препоръки- в проекта за решение да се включи не само 
постройки, а и сгради. Също така да бъде проучен статута на ПИ на север от банята. 

Гергин Борисов поема ангажимент, че  до заседанието на ПК по Икономика да 
коригира проекта и да представи нов проект за решение. 

Комисията гласува доклада така, както е предложен първоначално от вносителя, а 
за Водещата Комисия ще се внесе корекция. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  
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СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

За За За - За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 34. от дневния ред: 

Анна Стойкова  казва, че нейната група няма да подкрепи доклада. Пита къде е 
ролята на СОС и защо Администрацията ще готви механизъм. СОС определя политиката. 

Гергин Борисов отговаря, че работата на СОС не е да върши работата на 
Администрацията на СО. Липсва такъв механизъм! 

Л. Радева казва, че поне Механизма /след като бъде изработен/ да бъде внесен в СОС 
за одобрение. 

Иван Сотиров казва, че е против това нещо, Кмета на СО и сам може. 

Войслав Тодоров счита, че трябва да сме наясно искаме ли такъв механизъм. 

1. Комисията не подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване за доклада е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Възд. се За - За - За  - За  За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 12 

Възд. се Възд. се Възд. се - За          Против Възд. се - 
ЗА 6 

ПРОТИВ 1 

ВЪЗД. СЕ 5 

По т. 35. от дневния ред: 

Анна Стойкова казва, че са предизвикани да не подкрепят толкова важно нещо. 

Думата бе дадена за изказване на Ваня Кашлакева /гражданка/. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Възд. се За - За - За  - За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 11 

Възд. се - Възд. се - За За За - 
ЗА 8 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 3 

По т. 36. от дневния ред: 

Димитър Петров пита вносителите КСС има ли и правени ли са други опити за 
събиране на средства. Декларира, че ще се въздържи.  

Делян Георгиев отговаря, че  има КСС, която е проверена и от района и е приложена към 
доклада. 
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Росица Николова апелира за подкрепа, защото район „Изгрев“ е единственият район в 
София, който няма на територията си храм. 

Драгомир Младенов също подкрепя доклада и казва, че по- късно ще се присъедини с 
писмо към вносителите. 

Диана Тонова и Л. Радева апелират да не се политизира въпроса, че вярата е нещо много 
лично. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БОРИС  
БОНЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За  - За Възд. се 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 13 

За За За За За За За - 
ЗА 12 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

По т. 37. /Разни/ от дневния ред: 

-Севделина Петрова запознава членовете със постъпилите възражения по 
списъците за 2024 г.  на гражданите, които имат право да бъдат настанени в общински 
жилища за районите „Надежда“, Люлин“ и „Сердика“.  По представената документация от 
районите е видно, че по списъците на останалите райони няма постъпили възражения. 
Предлага да бъде сформирана Работна група за мандата, която да разглежда ежегодно 
постъпилите възражения и да предлага  в доклад кои възражения са основателни да бъдат 
уважени и кои са неоснователни, като в работата на групата участват Кметовете на 
райони, които представят информация за картотеките и мотивите за отказ за включване 
в списъка на конкретния район, където има постъпило възражение от гражданин. Информира, 
че такава е била практиката до момента. 

1. Комисията сформира Работна група в състав: Севделина Петрова- 
Председател и членове: Диана Тонова, Лорита Радева, Драгомир Младенов, Ася Тодорова, 
Росица Николова, Войслав Тодоров, Грети Стефанова и Иван Сотиров. 

2. Работната група е със задача: Да разгледа постъпилите възражения по 
списъците  от 24- те районни администрации за 2024 г. на граждани, които имат право да 
бъдат настанени в общински жилища под наем и да изготви доклад с конкретни предложения 
за включване или невключване на възразилите граждани в списъците на районите. 

3. Работната група да проведе заседание на 17.06.2024 г. /понеделник/ от 14. 30 
часа в Зала № 2, на което да бъдат уведомени и да присъстват Кметовете на райони „Люлин“ 
/постъпили 8 бр. възражения/, „Сердика“ /постъпили 1 бр. възражение и Определение на АССГ, 
касаещо 1 бр. жалба за списъците на района за 2022 г. и 2023 г./ и „Надежда“ /постъпили 1 бр. 
възражение и писмо от Омбудсмана на РБ/ и колеги от районите, за да разгледа възраженията 
от гражданите по списъците и да се произнесе. 

4. След разглеждане и произнасянето по възраженията, членовете на Работната 
група да изготвят доклад, който да бъде изпратен до Заместник кмета на СО- Иван Василев, 
в чийто ресор е дирекция „Общинска собственост“, за изготвяне на доклад до Столичен 
общински съвет, съгласно решенията на Работната група. 

Първоначално заседанието на Работната група беше определено за 13.06.2024 г. 
/четвъртък/, от 15. 00 часа, след заседанието на СОС, но поради продължилото до по- късно 
заседание на СОС, събирането на членовете на Работната група се отложи за 17.06.2024 
г./понеделник/, от 14. 30 в Зала № 2. За промяната са уведомени всички членове на Работната 
група, както и районните кметове. 
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- Росица Николова предлага на 18.06.2024 г. от 12. 00 часа да бъде свикано 
извънредно заседание на Комисията, на което да бъде изслушан Директора на „Софинвест“ 
– Чавдар Гигов за резултатите от проверките за ремонта на 24- те обекта с европейски 
средства и поисканата от Комисията информация и документи, които не са предоставени. 

Всички присъстващи членове на Комисията са съгласни да се проведе извънредното 
заседание. 

След заседанието на Комисията се установи, че в същия ден и час ще има заседание на 
ПК по Финанси, където членове са и Председателката- Севделина Петрова и Заместник- 
председателя- Росица Николова /инициираща изслушването на Гигов/ и се получава 
дублиране на комисии, поради което всички членове на Комисията са информирани и са се 
съгласили, че заседанието на Комисията ще се проведе на 18.06.2024 г. /вторник/ от 10. 00 
часа. 

В хода на заседанието на ПК по Архитектура,  заседанието на Работната група беше 
определено за 13.06.2024 г. /четвъртък/, от 15. 00 часа, след заседанието на СОС, но поради 
продължилото до по- късно заседание на СОС, събирането на членовете на Работната група 
се отложи за 17.06.2024 г./понеделник/, от 14. 30 в Зала № 2. За промяната са уведомени 
всички членове на Работната група, както и районните кметове. 

 

Поради изчерпване на дневния ред в 13. 30 часа Председателят на Комисията 
Севделина Петрова закри заседанието на Комисията. 

 

              Протоколът е изготвен на 13.06.2024 г. 

  /П/ Росица Григорова 

Изготвил: Главен експерт 

                                [име, фамилия, длъжност] 

                                      

                                                                      
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и 
жилищна политика:           /П/ Севделина Петрова 
 

[име, фамилия] 
 
 13.06.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
                                                                      
Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:        /П/  Арх.  Росица Николова 
 

[име, фамилия] 
 
 13.06.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
            


